
 

 
 

Referat af institutions-bestyrelsesmøde torsdag d. 24. oktober 2024 i afd. Frørup kl. 17.00 - 19.00 

  

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: Camilla Greve Holmestad, Carina M. Sølberg Andersen, Dorte Hjære Johansen, Julie Gry Sørensen, Mads Buch 

Petersen, Maria Lykke Nielsen-Løkkegaard, Jaris Juul-Jørgensen og Pia Dufresne Johnsen 

Afbud: Maria Lykke Nielsen-Løkkegaard, Mads Buch Petersen, Jaris Juul-Jørgensen, Ebbe Juul-Jørgensen, Disa Melanie Grønbæk Larsen, 
Lene Andersen 

Gæst:  

Medarbejderrepræsentanter: Vibeke Søndergaard, Jette Yrsa Kliver, Lene Andersen 

Elevrepræsentanter: Ebbe Juul-Jørgensen, Disa Melanie Grønbæk Larsen 

Ledelsesrepræsentanter: Jennie Thomsen, Bo Michael Pedersen, Lea Abbednæs 

Referent: Jennie Thomsen 

  

Mødeleder/ordstyrer: Camilla Greve Holmestad 

Næste møde: 25. november afd. Ørbæk kl. 17-19 



 

 
 

 

 

  Emne   Formål med punktet  Proces  

  

Kl. 17.00-17.20 Elevrådet  Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra elevrådet  

 

Punktet som ønskes drøftes på næste elevrådsmøde:                   
- venskabsklasser. Hvad skal vi bruge venskabsklasserne til?                                                                                      
- Hvordan får vi respekt for vikarerne og omvendt? 

Både Ebbe og Disa havde meldt afbud til mødet. 

Carina har deltaget i elevrådsmøde i overbygningen. Her 
drøftede de bl.a. følgende:                                                                     
- Overbygningen drøftede de Antimobbestrategien                         
- Venskabsklasser                                                                                      
- Julegalla                                                                                                   
- respekt for vikarerne og omvendt 



 

 
 

Lea fortalte, at om elevrådet i Frørup                                                                                    
- Antimobbestrategi, hvor der er lavet en tegnekonkurrence. 
Vinderen offentliggøres fredag d. 25. oktober 

Kl. 17.20-17.30 SFO virksomhed Godkendelse Opfølgning på SFO virksomhed.  

 

Godkendelse af Mål og indholdsbeskrivelse for Sfo på 4kløver 

Skole og Børnehus. 

 

Mål og indholdsbeskrivelse for Sfo på 4kløver Skole og Børnehus 

blev godkendt. 

Kl. 17.30-18.00 Princip for Den åbne 

skole 

Orientering og 

drøftelse 

Princip for Den åbne skole. 

 

Udkast til Princip for Samarbejde med lokalsamfundet vedhæftet. 

 

Princippet blev drøftet og godkendes på næste bestyrelsesmøde. 



 

 
 

Kl. 18.00-18.15 Nyt fra Skattekisten 

 

Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra Skattekisten, herunder Landsbyordningen. 

Fast punkt på dagsordenen.  

 

Vi har fået tilbagemelding på det pædagogiske tilsyn. På næste 

møde gennemgås og efterfølgende drøftes tilbagemeldingerne på 

det pædagogisk tilsyn. Generelt var det nogle gode drøftelser. 

 

De nye medarbejdere i Skattekisten er kommet godt i gang. Der er 

generelt en god stemning i Skattekisten.  

 

Kl. 18.15-18.40 Lidt af hvert Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

 

Trafiksikkerhed 

Der er mulighed for at etablere en lille sti fra Ørbæk Midtpunkt og 

til cykelstativerne ved hovedindgangen. Skolen skal selv finansiere 

dette. Kan vi evt. få forældre til at lave dette arbejde? Jennie 

undersøger om vi må få forældre til dette. 

 

Jennie har fået følgende tilbagemelding fra kommunen: 

”Det skal være en entreprenør, der udfører arbejdet, og selve 

projekteringen skal udføres i samarbejde med Ejendomme og Vej 

og Park”.  



 

 
 

 

Jennie undersøger, at det er ok, hvis vi har en forældre, der er 

entreprenør, som vil udføre arbejdet uden løn.  

Derudover indhenter Jennie pris for etablering af stien. 

 

Skolepatrulje 

Hvad tid starter skolepatruljen og skal der være skolepatrulje, når 

de yngste elever får fri fra skole? 

- Der har tidligere været undersøgt, om der kan etableres et 

fodgængerfelt i Frørup. Det er desværre ikke muligt. 

- Det er usikker, hvor mange elever der møder kl. 7.50-8.00 i 

Frørup. Der laves en optælling på, hvor mange elever 

møder ind i det tidsrum.  

- Der har tidligere været undersøgt, hvornår eleverne i 

Frørup gik hjem og derfor havde brug for at blive fulgt over 

vejen. Mange af skolens yngste elever går i SFO og 6. kl. er 

derfor gået hjem, når eleverne har fri fra SFO. 

- Pædagogerne i SFOén er opmærksomme på, at hjælpe de 

børn, der er usikre på at gå over vejen, indtil børnene er 

trygge. 



 

 
 

- Drøftelse om vi kan ændre medarbejdernes arbejdstid, så 

skolepatruljen starter 7.45 i Frørup. 

 

Ugeplaner 

Hvornår kan forældrene forvente, at ugeplanerne kommer ud? 

- Ønske om at ugeplaner offentliggøres senest fredag kl. 15 med 

forbehold for rettelser eller tilføjelser.  

- Der kan være forskellige grunde til, at ugeplanen ikke er lavet 

færdig til mandag. Eller at ugeplanen ikke kan laves for en uge 

 

Tilbagemeldinger fra de tre afdelinger.  

I grundskolen i Ørbæk er de store linjer til ugeplanen kan være 

klar fredag før næste uge. Ugeplanen er dog et dynamisk værktøj 

som bliver opdateret løbende den gældende uge med fag og 

indhold.  

 

I Frørup er de store linjer til ugeplanen kan være klar senest 

søndag inden aftensmad. Ugeplanen er dog et dynamisk værktøj 

som bliver opdateret løbende den gældende uge med fag og 

indhold.  

 



 

 
 

 

Overbygningen har ikke ugeplaner. Til gengæld laves der 

fyldestgørende årsplaner på Meebook, som elever og forældre 

kan orientere sig i. I årsplanerne er der forløb, som tilrettelægges 

løbende. Når eleverne har lektier/afleveringer for, så kan de ses i 

ugeplanen på Meebook, som også kan tilgås via. forældrenes 

AULA.  

 

Det er vigtigt, at de ekstra ting f.eks. at eleverne skal have en cykel 

med eller at der skal medbringes mælkekartoner, kommer ud i 

god tid, så forældrene kan understøtte de aktiviteter, der sker i 

skolen. 

  

Oversigt over forældreråd på Aula? 

Vi laver ikke en oversigt. 

 

Kan man slå de sidste timer sammen, så man dropper 

frikvarteret kl. 14.00-14.15, og lader eleverne gå lidt tidligere 

hjem. 

Sendes til drøftelse på elevrådsmøde i overbygningen. 

 



 

 
 

Retningslinje for elever der forlader skolen i skoletiden.  

- Retningslinjer udarbejdet på afdelingsmøde i overbygningen. 

Til internt brug. 

- Retningslinjerne blev drøftet.  

- Præsenteres på 1 forældremøde i 6.-9. kl., hvor der også 

informeres om skolens tilsynspligt. 

 

Elever der er på skolen efter skoletid. 

- Jennie meldes ud i Nyt fra ledelsen, i hvilket tidsrum vi som 

skole har tilsyn med eleverne.  

 

Kl. 18.40-18.55 Nyt fra ledelsen  

  

Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

 

 

 

Vi drøftede ledelsens punkter ovenover.  

Kl. 18.55-19.00 Eventuelt, herunder 

evaluering af mødet.  

Evaluering Evt. + Evaluering af mødet 

 



 

 
 

 

   

  

Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

 

Dagsorden til næste bestyrelsesmøde udarbejdes d. 18. 

november. Punkter til drøftelse skal indsendes senest d. 14. 

november kl. 12. 

 

- Skolefoto 

 

    

  

 

Alle mødes afholdes kl. 17-19.   

20. august afd. Frørup kl. 17-20 

25. september afd. Ørbæk kl. 17-19 

24. oktober afd. Frørup kl. 17-19 

25. november afd. Ørbæk kl. 17-19 – afbud Carina 



 

 
 

10. december afd. Frørup kl. 17-19 

22. januar afd. Ørbæk kl. 17-19 

20. februar afd. Frørup kl. 17-19 

24. marts afd. Ørbæk kl. 17-19 

22. april afd. Frørup kl. 17-19 

21. maj afd. Ørbæk kl. 17-19 

19. juni afd. Frørup kl. 17-19 

  

 

 


